
Les Piscines de Granollers 
—Sempre hem sentit que la Piscina 

s'autofinança. Vol dir això que a l'Ajun
tament no li costa cap diner de mante
niment, ni de monitors, personal adminis
tratiu, etc...? 

—Rotundament sí, la piscina amb l'es
tructura actual s'autofinança, i aprofito 
per dir que no sols a l'Ajuntament no li 
costa cap diner de manteniment, ni de 
monitors, sinó que el Club li resol al 
Municipi un problema bastant complicat 
com és el funcionament de les instal·la
cions i el manteniment, així com les mi
llores que fa el Club amb els diners del 
soci i que queden propietat del Municipi. 

—Hi ha potser superàvit? 

—La nostra política és, que si recap
tem 100 gastem cada any 95, aquest és 
l'èxit econòmic del Club. 

—Ou i ho controla? 

—L'Assemblea de Socis. Haig de dir al 
respecte que cada final de mes en la car-
tellera d'anuncis hi ha exposats els Co
braments i pagaments efectuats durant 
el mes, i qualsevol soci té dret a pre
guntar i demanar comptes de com s'ha 
gastat cada partida. 

—Sembla que heu modificat preus, \a 
que eren molt elevats; penseu adoptar 
alguna altra mesura a nivell popular? 

—Jo comprenc que les 200 ptes. que 

regien per als dissabtes i festius eren 
una mica cars, ja que, per exemple, a un 
matrimoni amb tres fills li costava ba
nyar-se 1.000 ptes.; però jo diria a la gent 
de Granollers que per 350 ptes. al mes 
té dret a banyar-se cada dia, o sigui que 
essent soci, que és com crec que es de
mostra la col·laboració, banyar-se una per
sona i gaudir de totes les instal·lacions 
li costa 12 ptes. cada dia. Mesures a ni
vell popular crec que n'hi ha diverses, 
com per exemple que les famílies nom
broses tenen entrada tots els fills essent 
socis només els pares. Totes les perso
nes de més de 65 anys tenen també en
trada gratuïta. 

—Cara al proper curs. penseu conti
nuar amb cursets voluntaris per als es
colars? Ouè passaria si entre tots, pro
curéssim fer veure la necessitat d'obli-
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la recollida d'originals per al número 
de cada setmana a les 14 hores de 
cada dimarts. 

Preguem als nostres amics, informa
dors, col·laboradors i comunicants que 
s'atenguin a aquestes exigències per 
a evitar retards en la publicació dels 
innombrables comunicats I noticies. 

gatorietat de la natació? Tindríeu prou 
hores per a tots els escolars de Grano
llers? 

—Els cursets són un dels objectius 
més importants del Club. Seria molt inte
ressant que tothom col·laborés a fer veu
re la necessitat de la natació. 

Quant a la tercera pregunta, haig de 
dir que les instal·lacions quedarien peti
tes; faltaria triplicar les actuals. 

—Aquesta iniciativa de final de curs, 
ha estat obra dels directius o dels mo
nitors? 

—La Junta encomana cada any a la 
part tècnica un programa esportiu i d'ac
tivitats de la temporada i és presentat a 
l'Assemblea, que l'aprova definitivament, 
0 sigui que procurem improvisar el 
menys possible, programant per endavant 
totes les activitats de la temporada. 

—Ouè penses sobre el futur del Club? 
Ouè suggereixes? 

—Si el Club es manté amb l'ideal de 
l'amateurisme de tots els practicants " 
es dedica fonamentalment sols a la na
tació i a la gimnàstica, i es segueix una 
política econòmica coherent, el Club ani
rà endavant i creixent. I, per últim, sug
gereixo que la gent de Granollers no pen
si solament en posar-se morens tres me
sos a l'any, sinó que utilitzi les piscines 
els dotze mesos, ja que disposen d'unes 
instal·lacions de les més importants de 
Catalunya. 

magatzem 

comprareu a preu de fàbrica 
roba femenina de gran actualitat 

pròxima Inauguració 
a partir de dijous 

esperem la vostra visita 

Carrer Vinyamata, 27 
cantonada amb Carrer Girona 
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